

《单词百科:reasonableness是什么意思?reasonableness怎么发音?reasonable ness的解释和用法》

英语单词reasonableness是什么意思?reasonableness怎么读?reasonableness怎么发音?英语巴士为您整理了reasonableness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



reasonableness怎么读

reasonableness的读音:['ri:zn bln s]

reasonableness的意思

1、n.合理,妥当;

reasonableness的近义词

1、balance n.均衡,平衡(能力);天平;余额;

- 2、common sense n.常识(尤指判断力);
- 3、equanimity n.平和,镇静;
- 4、fairness n.公正,公平;(皮肤的)洁白;金发;顺利性;
- 5、intelligence n.聪颖;智力;情报;

reasonableness的双语例句

1. Reviews staff time and expense reports for completeness and reasonableness-identifying as applicable.

审阅所属审核员的工时报告及费用报销确保其完整性和合理性、识别报告的不符合点.

- 2, "I can understand how you feel," Desmond said with great reasonableness.
- "我能理解你的感受,"德斯蒙德很通情达理地说。
- 3. Network interconnection shall conform to the principles of transparency, reasonableness and non-discrimination.

前项网路互连,应符合透明化 、 合理化及无差别待遇之原则.

4. He exhibits a spirit of liberality and reasonableness.

他表现出心胸开阔和通情达理的气魄.

5. The basic principles mainly consist of legality and reasonableness.

基本原则主要包括合法性原则和合理性原则.

6. I had to grant him the reasonableness of his argument.

我不得不承认他说得有理.

7. Or the utmost reasonableness.

另外就是完全彻底的讲道理,也能使他们放弃他们自己的意志.

8. The principle of reasonableness is a supplement to the principle of legality.

合理性原则是对合法性原则的补充.

9. The store is famous for the reasonableness of its prices.

那个商店以价格合理而闻名.

10. Both tests really contemplate a standard of " reasonableness, " which no one can define with precision.

两个标准均考虑 " 合情合理 " 的标准,可没人能够准确地作出界定.

11. Also check the reasonableness of the three cylinder pressure.

还给查抄不一不小滚筒不张力是否公道.

12. She had to grant the reasonableness of his decision.

她不得不姑且相信他的决定有理.

13, AIM: To investigate the reasonableness test of different parts of Herba Asari.

目的: 考察细辛不同部位应用的合理性.

14. I had to grant the reasonableness of his argument.

我必须承认他的论点有道理.

15. He went on and on in a tone of sweet reasonableness.

他滔滔不绝,语言婉转,通情达理.

以上是英语巴士为您整理的reasonableness怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于reasonableness的用法、reasonableness的释义、reasonableness的相关详情请点击:https://enbs.cn/reasonableness